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Şedinţa a fost convocata de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 687 din 22.07.2022, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

 La şedinţă participă un număr de 17consilieri locali, absentând motivat doamna 
consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia și nemotivat domnul consilier local, dr. Ilie 
Cosmin. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 
ordinară aferentă lunii iulie. Pe lângă materialele primite, au apărut patru proiecte 
suplimentare, respectiv aprobarea execuţiei bugetului Municipiului Fălticeni la data de 
30.06.2022, acordarea mandatului special Președintelui Asociației Județene pentru Apă și 
Canalizare Suceava, să semneze în numele și pe seama Municipiului Fălticeni, județul 
Suceava, Actele adiţionale de modificare a Actului Constitutiv şi a Statutului Asociaţiei 
Judeţene pentru Apă şi Canalizare Suceava, transformarea unor posturi din cadrul 
Spitalului Municipal Fălticeni și asocierea Municipiului Fălticeni cu Asociația „Maria 
Holtzhauser” în vederea organizării unei tabere sociale în municipiul Fălticeni. Ordinea de 
zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul legal, cu suplimentările ulterioare. Alte propuneri 
pentru completarea ordinii de zi? 
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 
  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:  

1.  Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 27.06.2022, 06.07.2022 și  
13.07.2022; 

2. Proiect de hotărâre privind conferirea  titlului de Cetăţean de Onoare al 
Municipiului Fălticeni tenorului Andrei Apreotesei - managerul Ateneului 
Naţional Iaşi, actriţei Cezara Dafinescu, regizorului Dan Tudor, actorului 
Claudiu Bleonţ şi preşedintelui Asociaţiei Culturale „Grigore Vasiliu Birlic” - 
Alexandru Şerban- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului  de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului 
Fălticeni la Festivalul Internaţional de Teatru pentru Tineret „Grigore Vasiliu 
Birlic” - ediţia a XII – a, care se va desfăşura în perioada 22 - 28 august 2022 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorge – Cătălin Coman; 

5. Proiect de hotărâre privind achiziționarea prin negociere directă a terenului în 
suprafață de 244 m.p. situat pe str. Mihai Eminescu, nr. 17 A, înscris în Cartea 



funciară nr. 41816și includerea acestuia în domeniul public al Municipiului 
Fălticeni,  județul Suceava  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

6. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafeţe de teren aparţinând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de 
preempţiune al proprietarilor construcţiilor - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare și al aparatului de specialitate al primarului municipiului Fălticeni, 
precum și a Regulamentului intern al acestuia și al serviciilor publice de 
interes local - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea prevederilor HCL 
Nr.173/20.10.2021 de predare către Ministerul Dezvoltării Lucrărilor Publice și 
Administrației prin Compania Națională de Investiții „C.N.I.” S.A.,  pe bază de 
protocol, a amplasamentului teren aflat în administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Fălticeni, situat în municipiul Fălticeni, str. Nicolae Beldiceanu 
nr.5, în suprafață de 3510 mp înscris în Cartea Funciară nr. 41498, cu număr 
cadastral 41498, liber de sarcini, în vederea și pe perioada realizării de către 
CNI S.A. a obiectivului de investiții „Construire creșă medie”, în cadrul 
programului Național de Construcții de interes Public și Social, Subprogramul 
”Unități și instituții de învățământ de stat”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

9. Proiect de hotărâre privind actualizarea Amenajamentului pastoral al pajiştilor 
din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 
didactic auxiliar pentru luna IUNIE 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ 
Întocmire PUZ în vederea introducerii terenurilor din extravilan în intravilan în 
vederea parcelării și  construirii de locuințe individuale (Sp/Dp+P+1E/M) 
generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul și extravilanul 
municipiului Fălticeni, strada Caporal Diaconița, f.n, identificat prin nr. 
cadastrale 41477 și 39334, proprietatea Galan Lucian-Aurelian și Galan Alina- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

12. Proiect de hotărâre privind acordarea unui  ajutor de urgenţă- iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului Municipiului Fălticeni 
la data de 30.06.2022– Fondul local - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

14. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special Președintelui 
Asociației Județene pentru Apă și Canalizare Suceava, să semneze în numele 
și pe seama Municipiului Fălticeni , județul Suceava, Actele adiţionale de 
modificare a Actului Constitutiv şi a Statutului Asociaţiei Judeţene pentru Apă 
şi Canalizare Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman 

15. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

16. Proiect de hotărâre privind asocierea  MUNICIPIULUI  FĂLTICENI cu Asociația 
”MARIA  HOLTZHAUSER” în vederea organizării unei tabere sociale în 
municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 17 voturi 
„pentru”. 



             Se trece la primul punct de pe ordinea de zi, respectiv procesele – verbale ale 
şedinţelor din data de 27.06.2022, 06.07.2022 și 13.07.2022, acestea fiind aprobate cu 
unanimitate de voturi, respectiv 17 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind 
conferirea  titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Fălticeni tenorului Andrei 
Apreotesei - managerul Ateneului Naţional Iaşi, actriţei Cezara Dafinescu, 
regizorului Dan Tudor, actorului Claudiu Bleonţ şi preşedintelui Asociaţiei Culturale 
„Grigore Vasiliu Birlic” - Alexandru Şerban- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Inițiativa aparține Asociației 
„Fălticeni Cultural”, cei care au fost alături de Festivalul Internaţional de Teatru pentru 
Tineret „Grigore Vasiliu Birlic”. Așa cum am mai făcut și la alte evenimente, astăzi realizăm 
partea  tehnică urmând ca decernarea să aibă loc într-un cadru festiv, la sfârșitul lunii 
august, în cadrul Festivalului ”Grigore Vasiliu Birlic”. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
     D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 17 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului  de venituri şi cheltuieli pe anul 2022  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După cum ați văzut în raportul de 
specialitate și referatul de aprobare, rectificăm bugetul local deoarece avem o creștere a 
veniturilor de 517.670 lei, venituri pe care le putem utiliza la alte investiții pe  care le facem 
și să acoperim o parte din cheltuielile de funcționare.  Alocăm 18.120 lei pentru 
achiziționarea unui aparat testare șoferi cu suspiciuni de conducere sub influența 
drogurilor și a substanțelor interzise. Avem această solicitare de la Inspectoratul de Poliție 
Județean Suceava, deoarece sunt foarte mulți șoferi care la alcooltest ies negativ, dar se 
poate observa că au consumat substanțe interzise. Achiziționăm și noi unul, pe care o să-l 
dăm către Poliția Fălticeni, în comodat (folosință), așa încât să acoperim un segment pe 
partea de siguranță. Se majorează cu suma de 377.000 lei pentru obiectivul de  investiții 
„Restaurare monument istoric „Casa Memorială Mihail Sadoveanu”. Suma vine de la 
Uniunea Europeană. Mai primim niște bani la nivel guvernamental. La grădinița de pe 
strada Dragoslav avem o sumă de bani consistentă ca și cofinanțare, datorită creșterii 
prețurilor. O parte, 70%  va fi acoperită  de Guvernul  României. La spital avem o solicitare 
privind lista de investiții a unității spitalicești. Am reușit atragerea sumei de 5 milioane de 
lei pentru dotări și echipamente medicale, la care trebuie să venim și noi cu o cofinanțare 
de 10% . Rămân aparate bune, performante și asta e un lucru foarte important.  
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



    D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru” și 3 
abțineri: dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia-Liliana, dna consilier local, asist. Edu 
Anca și dna consilier local, asist. Chirilă Gabriela-Violeta. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni la Festivalul 
Internaţional de Teatru pentru Tineret „Grigore Vasiliu Birlic” - ediţia a XII – a, care 
se va desfăşura în perioada 22 - 28 august 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru acest festival vom da în 
folosință gratuită sala mare din incinta Centrului Cultural „Grigore Vasiliu Birlic” și curtea 
interioară a Colegiului „Vasile Lovinescu” Fălticeni. Alocăm 40.000 lei pentru două piese 
de teatru: 20.000 lei pentru spectacolul susținut de Teatrul de Comedie din București – 
piesa Don Juan după Jean-Baptiste Moliere și 20.000 lei pentru spectacolul susținut de 
Teatrul Mic din București – piesa Menajeria de sticlă după Tennessee Williams. Finanțăm 
două piese de teatru, pentru că fluxul spectatorilor va fi foarte mare. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind achiziționarea prin negociere directă a terenului în suprafață de 244 m.p. 
situat pe str. Mihai Eminescu, nr. 17 A, înscris în Cartea funciară nr. 41816 și 
includerea acestuia în domeniul public al Municipiului Fălticeni, județul Suceava - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre terenul pe 
care va fi construită creșa. Pe această suprafață de teren va fi amplasată parcarea pentru 
cresă. Am primit avizele. Pe 18 august va fi prezent la Fălticeni ministrul Dezvoltării, 
Administrației și Lucrărilor Publice, dl. Cseke Attila, care va anunța începerea construcției 
pentru prima creșă din România, finanțată prin Programul Național de Redresare și 
Reziliență ( P.N.R.R.).Constructorul are ambiția să o termine în 5 luni. Vor fi 7 grupe, 10 -
12 copii în grupă, copii intre 1 și 3 ani. Proiectul e frumos, inovativ, are și o tehnologie 
prietenoasă cu mediul. 3.500 m2  amprentă la sol, e mărișoară. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
    D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
     D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempţiune al proprietarilor 
construcţiilor- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Discutăm, în mare parte, despre 
terenurile de sub garaje sau de sub alte spații. Majoritatea persoanelor care au solicitat 
achiziționarea terenului sunt proprietari pe construcții, dar nu și pe teren. Plătesc un drept 
de folosință. Sunt în niște discuții să își facă niște garaje mai moderne și să achiziționeze 
terenul. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Eu am aceeași întrebare ca și data 
trecută. Mie îmi scapă, aș dori să știu care este rațiunea urbanistică, economică pentru a 
vinde separat aceste terenuri?  De ce spun asta?  Pentru că estetic, garajele sunt așa cum 
sunt. Dacă peste 20-30 ani se dorește modernizarea acelei zone,  e mai ușor dacă nu s-ar 
fărâmița acele terenuri. De asta, eu nu înțeleg care e strategia urbanistică, de ai face 
proprietari. Pe ei nu-i deranjează, pot folosi într-o formă sau alta, cesiune, chirie, ce este în 
spate, mult și bine. Acum dacă le vindem, se complică foarte mult lucrurile în perspectivă.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Noi nu vindem garajele. Greșeala 
a fost la nivelul anului 1996, 1997, 1998,1999 și încă o bucată prin 2003. S-a făcut o 
eroare, dacă e să discutăm global. Sunt concesiuni pe 99 de ani. Cred că gândim mult 
prea departe. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu:  Știu, dar dacă e proprietar, proprietar 
va rămâne. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dacă vom avea de făcut o lucrare 
de amploare e aceeași procedură, putem răscumpăra acel teren, expropriem. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu:  Atunci ei pot să zică nu.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt situații în care putem  oferi o 
sumă de bani și răscumpăram acel teren, ne permite legea. Oricum concesiunea asta e 
așa… ei si-au plătit concesiunea integral. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu:  Concesiunea nu se poate denunța 
mult mai facil decât exproprierea ? 



   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Procedura e identică. Tot trebuie 
să răscumpărăm. Toți cei care sunt proprietari și-au plătit concesiunea integral în primii 
doi, trei ani. Mai vin și acum chitanțe cu multe zerouri, dinainte de denominare. S-au luat 
concesiuni cu 70 lei, 80 lei, în banii de acum. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Există vreo posibilitate de refuz? 
Poate nu suntem de acord cu vânzarea. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Noi încasăm niște bănuți acum, 
pe vânzare, dar va intra la masa de impozitare. Pentru că acum nu plătesc impozit pe 
terenul  pe care îl folosesc. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Sunt sume derizorii. Nu e o miză 
economică.  

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu e o miză foarte mare, dar este 
o miză și economică. Gândiți-vă, că dacă avem 100 de cazuri  de genul acesta, 100 loturi 
de 20 metri de teren care sunt folosite și nu se plătește impozit.... Sunt și în zone centrale 
ale orașului și sunt niște bani la bugetul local, an de an,  în mod constant. E corect și 
pentru noi și pentru proprietar.  Și încă ceva, era o concesiune pe 20 metri pătrați, acte le 
erau pe 24. Cu ocazia asta reglăm și realitatea din teren. Nu a stat nimeni la timpul 
respectiv să verifice metrii. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Și va muta  peretele?  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu, dar cumpăra toată suprafața. 
Prin cadastru se verifică la milimetru, ca să spun așa. Și va plăti cu realitatea din teren, nu 
cu ce plătise anterior. 
   D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Dar nu trebuie să încurajăm fondul de 
proprietar. În loc să descurajăm povestea asta, că nu asta trebuie să ocupe centrul 
orașului, nici măcar la periferie nu ar trebui acceptate. Mi se pare că punem noi o piatră în 
plus pentru a perpetua asta mult și bine.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În momentul când vom avea un 
proiect solid, vom găsi variante din punctul acesta de vedere pentru că sunt variante 
legale. Asta cu garajele e una, dar mai sunt cazuri pe strada Oborului, zona industrială. 
Acolo sunt proprietari pe clădiri. Acea clădire, nu va constitui pentru noi o oportunitate să 
facem ceva. Este o clădire, a fost o fabrică, un depozit de cherestea, la stația de 
ambulanță, că acolo sunt majoritatea. Achiziționează terenul, vrea să demareze un proiect 
cu finanțare europeană,. De exemplu vrea să modernizeze hala, nefiind proprietar pe 
teren nu este eligibil. Și ni se poate reproșa că blocăm dezvoltarea orașului. Pe viitor, dacă 
sunt proiecte sunt soluții ca să dărâmăm  

D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Cred că ar fi mai simplu demersul 
acesta decât dacă sunt și proprietari pe teren. Doamna jurist ne-ar putea confirma? 

D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Nu cred că ar fi mai 
simplu, tot la fel de greu este, pentru că are construcția proprietate pe terenul nostru. Noi îl 
avem acum în concesiune dat lor. Deci ar fi cam aceeași procedură. Când ar fi un proiect 
de utilitate publică ar trebui să mergem pe expropriere, pe o despăgubire justă a 
proprietarului respectiv și implicit contravaloarea concesiunii rămase. Tot la fel de grea e 
procedura.  

D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Indiferent că este proprietar pe teren 
sau nu? 

D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Exact. Acolo este 
construcția,  și chiar dacă noi am fi proprietari sau nu pe teren, la fel e procedura de 
greoaie și în cazul acesta. 

D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Eu nu pun la îndoială ce spuneți, dar  o 
să simt nevoia să mă documentez. Există un precedent, deci nu am inventat noi garajele.   



D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Chiar m-am uitat la mai 
multe proiecte la mai multe primării, cam la fel procedează. Nu am inventat noi procedura 
asta, e legală. 

D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Noi completăm niște puzzle-uri 
acum, marea majoritate sunt proprietari deja. Completări.  

D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: O mare greșeală. 
D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Vă voi arăta la o ședința niște 

procese verbale de la o ședința de prin 1988, cum se negocia ca la ușa târgului. Hazliu. 
D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Mai mult, nu sunt nici 

amplasamentele identificate. S-a concesionat 20 metri pătrați strada Armatei fără număr. 
În spatele hotărârii nu găsești nici un amplasament. Avem pe strada Halei fără număr, la 
piață, 20 de contracte pe 20 de metri, concesiune conform anexei care nu există. E perfect 
adevărat ce spuneți, dar așa era moda de atunci, moda garajelor. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru” și 2 
abțineri: dl consilier local, ec. Mateiciuc Silviu și dl consilier local, Stoica Cozmin.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare și al aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni, precum și a Regulamentului intern 
al acestuia și al serviciilor publice de interes local - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Regulamentul de organizare și 
funcționare al aparatului de specialitate al primarului municipiului Fălticeni și Regulamentul 
intern al acestuia și al serviciilor publice de interes local trebuie actualizate periodic, astfel 
încât să fie conform legislației în vigoare. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea și completarea prevederilor HCL Nr.173/20.10.2021 de predare 
către Ministerul Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania 
Națională de Investiții „C.N.I.” S.A.,  pe bază de protocol, a amplasamentului teren 
aflat în administrarea Consiliului Local al Municipiului Fălticeni, situat în municipiul 
Fălticeni, str. Nicolae Beldiceanu nr.5, în suprafață de 3510 mp înscris în Cartea 
Funciară nr. 41498, cu număr cadastral 41498, liber de sarcini, în vederea și pe 
perioada realizării de către CNI S.A. a obiectivului de investiții „Construire creșă 
medie”, în cadrul programului Național de Construcții de interes Public și Social, 
Subprogramul ”Unități și instituții de învățământ de stat”- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 



 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Se modifică  denumirea 
obiectivului de investiții, din „Construire creșă medie”, în cadrul programului Național de 
Construcții de interes Public și Social, Subprogramul” Unități și instituții de învățământ de 
stat” în  „Proiect TIP „Construire creșă medie, str. Nicolae Beldiceanu, nr.5, municipiul 
Fălticeni” județul Suceava”. Trebuie să aprobăm asigurarea finanțării de către noi a 
cheltuielilor pentru racordurile la utilități (electrică, apă, canal, gaz sau alt tip de 
combustibil utilizat etc. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
17 voturi „pentru”.  
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind actualizarea Amenajamentului pastoral al pajiştilor din municipiul Fălticeni 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de pășunile din 
municipiul Fălticeni. În urma actualizării contractului de închiriere Asociaţia utilizatorilor de 
păşune „Florina” Fălticeni a închiriat 274.7353 hectare pajiști permanente aflate în 
domeniul privat al municipiului Fălticeni. Pentru a le putea utiliza, trebuie actualizat 
amenajamentul pastoral al pajiștilor și avizat de Direcția de Agricultură. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru 
luna MAI 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este atributul Consiliului Local de 
a aproba decontarea acestor sume de bani, conform anexei la prezenta hotărâre. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Întocmire PUZ în 
vederea introducerii terenurilor din extravilan în intravilan în vederea parcelării și  
construirii de locuințe individuale (Sp/Dp+P+1E/M) generat de imobilul situat în 
județul Suceava, intravilanul și extravilanul municipiului Fălticeni, strada Caporal 
Diaconița, f.n, identificat prin nr. cadastrale 41477 și 39334, proprietatea Galan 
Lucian-Aurelian și Galan Alina - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre Avizul 
prealabil de oportunitate, adică le dăm voie să întocmească Planul Urbanistic Zonal. Este 
o suprafață mare de teren. Aceștia doresc să îl parceleze pentru a putea vinde sau 
construi. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.  
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind acordarea unui  ajutor de urgenţă - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Unei familii din zona Țarna  Mare 
i-a ars acoperișul casei. Le vom acorda un ajutor de urgență în cuantum de 2000 lei. 
Situația materială a familiei nu este foarte bună, au 4 copii. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.  
 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea execuţiei bugetului Municipiului Fălticeni la data de 30.06.2022- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Contul de execuție al bugetului 
local se aprobă trimestrial, semestrial și anual. Acum discutăm despre aprobarea 
semestrială. Excedentul pe care îl înregistrăm este de 5.863.936 lei. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  
17  voturi „pentru”.  
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind acordarea mandatului special Președintelui Asociației Județene pentru Apă 
și Canalizare Suceava, să semneze în numele și pe seama Municipiului Fălticeni, 
județul Suceava, Actele adiţionale de modificare a Actului Constitutiv şi a Statutului 
Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi Canalizare Suceava- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Președintele Asociației Județene 
pentru Apă și Canal a fost dl Cristinel Crețu. Din cauza evenimentelor din ultima perioadă, 
această funcție a devenit vacantă, urmând ca, prin votul tuturor membrilor asociației, 
președinte să devină dl Vasile Tofan, actual vicepreședinte la Consiliul Județean Suceava. 
Aceasta va fi propunerea Consiliului Județean. Prin această hotărâre, dumneavoastră mă 
împuterniciți pe mine să îl votez pe dl Tofan.  
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 



 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În urma solicitării Spitalului 
Municipal Fălticeni, propun transformarea a  două posturi, ca urmare a promovării 
titularilor într-o treaptă superioară față de cea deținută. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 14 voturi „pentru” și 3 
abțineri: d-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia-Liliana, d-na consilier local, Edu Anca și 
d-na consilier local, Chirilă Gabriela-Violeta. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind asocierea  MUNICIPIULUI  FĂLTICENI cu Asociația ”MARIA  HOLTZHAUSER” 
în vederea organizării unei tabere sociale în municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este o asociație extrem de 
eficientă la nivel național și internațional. Doamna Maria Holtzhauser este de loc din 
Găinești și cetățean de onoare al Municipiului Fălticeni. Organizează o tabără socială 
pentru 30 de copii. Marea majoritate a copiilor sunt orfani sau cu probleme  sociale. Îi 
ajutăm cu cazarea la internatul Colegiului „ Mihai Băcescu”, iar micul dejun și două cine le 
vor servi la cantina internatului. Le oferim gratuitate la muzee, Baza de Agrement și parcul 
de aventură. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”. 
 D-na consilier local, ed. Amariei Mariana: O părere generală, vis a vis  de ce s-
a întâmplat cu vizitatorii noștri din Lituania ? 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Au fost extrem de impresionați, 
cei din Lituania au mai fost. 



 D-na consilier local, ed. Amariei Mariana: Cei din Polonia. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Cei din Polonia nu au mai fost. E 
prima dată. Ne-au mărturisit că au fost foarte speriați, au venit cu inima strânsă, dar le-a 
plăcut foarte mult la noi, au fost extrem de impresionați și li s-a șters  eticheta că suntem o 
țară subdezvoltată. Au insistat cu învățământul, credeau că nu putem asigura condiții 
optime, că nu avem internet. I-am dus pe la grădinițe, școli, licee, copiii au reușit să se 
apropie foarte mult, erau vorbitori de engleză, au fost foarte impresionați. Au fost la Iași o 
zi, la fel au rămas impresionați. Au fost la mănăstirea Slatina, li s-a făcut acolo un concert 
de clopote și toacă impresionant, de către o maică care a locuit prin America. Vă 
recomand. Spectaculos. Au fost în comunitatea poloneză și la fel au rămas extrem de 
impresionați. Au fost la Catedrala Catolică la Cacica. Vom mai avea ocazia să vedem 
când mergem și noi la ei. Copiii s-au împrietenit. Au fost și la club, au prins de toate, a fost 
frumos. 
  D-na consilier local, ed. Amariei Mariana: Mulțumim frumos. 
              D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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